
   

Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d 19 September 2019 

Kl. 17.15 – 19.15 

Referat 
 

Medlemmer: 
 
 
Afbud:     Til stede 

Lisbeth, Michael, Mette, Per, Sarah, Amir, Hanne, Manal, Zenia, 
Emma, Martin,     
  

Emma, Baber, Michael, Martin, Lisbeth, Per 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
1) 
Høringssvar 
 
 

 

Se Bilag 
Vi har vedlagt direktionens budgetforslag og tidsplan for 
høringsperioden. Det er især ”effektivisering og 
besparelseskataloget” (punkt 3) i linket det beskriver skoleområdet. 
NB: Det er IKKE det politiske forslag, men ”kun” direktionens 
budgetforslag i balance – det politiske forslag kan se meget 
anderledes ud, når det kommer. 
 

Martin gennemgik direktionens oplæg – især med fokus på 
skoleområdet (område 3.01) 
Det blev aftalt, at Michael fremsender forslag til høringssvar, 

hvor der efter gennerelle bemærkninger (om det overordnede) 
fokuseres på ”flydende skoledistrikter”, ”klassestørrelser på 
25?” og ”tidlig overflytning fra børnehave til SFO”. 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
2): Den gode historie UDGÅR 
og bliver til “tilbageblik på 
sidste skoleår 

Kort status omkring året der gik; hvordan klarede 
afgangseleverne sig, evt. noget om udskiftning af lærere (går 
det godt med fastholdelse, spirebørnsperioden, m.m. 
 

- Afgangselevernes karakterudfald blev gennemgået, og 
viser en jævn stigning over de sidste år. Herunder 
historien om MatFessors medvirken 

- Plan for ny indsats ift. fagligt boost i indskolingen blev 
samtidigt nævnt her. Det bemærkes, at der også bliver 
indsats på ”danskområdet” 

- Det har overordnet været en god start på skoleåret for 
både lærere og elever 

- ”Spireperioden har været lidt hård i SFO med mange 
børn (Det kan drøftes, om styringen af dagene kan 
forbedres) 

- S-klassernes elevtal er over sommeren steget til ca. 70 
og udløst 2 medarb. flere 

 



Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
3) Skolestart og diverse vedr. og 
kommende år. 
 

Diverse:  
AULA, Flytte skoledag d. 3 januar, ny lov vedr. fravær, datoer 
for kommende møder (se bilag) 

- Vi forventer? fortsat, at AULA starter op efter 
efterårsferien 

- 3. jan. konverteres til et eftermiddags-
/aftenarrangement.  …Nærmere plan følger 

- Der kommer meddelelse til forældre vedr. loven om 
fravær 

- SB-møder på rullende dage gav ikke anledning til flere 
deltagere. Derfor laves udkast med fastholdelse af 
torsdage 

-  
Indsatsområder dette skoleår  
Relationskompetence: kollegaobservation, Genoprettende 

praksis, elevmedbestemmelse, fagligt boost   
- Ovennævnte indsatsområder fortsætter  
- I stedet for kollegaobs. som på almen - vil S-klasserne 

lave videooptagelser af undervisningssituationer til 
efterfølgende drøftelser i personalegruppen 

- SB vil gerne være endnu mere forkant med kommende 
aktiviteter og ”ting der sker” på skolen. Det overvejes 
hvordan… 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
4) Principper: Fast punkt 

SB har drøftet drøfte principper og besluttede at nedenstående 
skulle behandles først og derefter et pr. møde: 
Telefon/iPad princip - skal det være en eller to principper? 
(Se bilag)  
Til kommende møder: 

Arenaskolens principper for forældreansvar og gensidige 
forventninger.  
Princippet omkring Ved trussel og krisesituation. 
 

Punktet blev udsat 

5) 
Økonomi (MN og HSB) 

Se bilag. 
 
Den forelagte budgetopfølgning vil ændre sig inden årets 
udgang. Vi forventer, at kunne overføre ca. 550.000 kr. til 
næste budgetår. 
Herudover: Det er blevet endeligt godkendt, at de 1.3 mill. 
(puljepenge) tilgår skolen 



6) Orienteringspunkt 
 
Meddelelser fra 

• A  formanden  

• B  elevrådet  

• C  ledelsen  

• D  de forældrevalgte 

• E  
medarbejderrepræsentan
terne 

A:   -     Der er skolerådsmøde på Arenaskolen 5. nov.  
- Vi skal huske, at SB-medlemmer gerne vil deltage i 

forældremøder 
 
B:   -     Nyvalgte repr.:  

- Formand: Emma, næstf.: Fedek, suppl.: Baber 
- Toilet i udskoling lugter, og der er lås(e) man kan kigge 

igennem 
- Der nogle fra 6. kl., der larmer, især op til pauserne 

- Maden i kantinen er blevet lidt trist - - Det blev 
foreslået, at Line besøger klasser i den sammenhæng 

 

C: Skole/hjem koordinering ved søskende, 
- Lærerne vælger nu selv dagene for S/H-samtaler. Det 

skal huskes at lægge forskellige dage, hvor der er 

søskende 
D:    - 
 
E:    -     SFO-årshjul lægges på Intra 

 SFO deltager igen i år ved: ”Bag for en sag” 
(Børnetelefonen) 

Tak til elevrådsrepræsentanter for 
i dag 

 

Orienterings- og drøftelsespunkt. 
7)   

 Personale, herunder 
sygdom, statistik uden 
langtidssyge (MN 10 min.) 

Ny skolechef i kommunen: Klaus Øvre Bentsen 
 

Statikken blev kort drøftet ud særlige bemærkninger 

Orienterings og drøftelsespunkt. 
8)  Eventuelt 

  -  - 
 

  

  

 

 
 
 


